
 
Valtuutettujen puheenvuorot, kysymykset ja aloitteet 
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Tiina Hintikka ilmoitti, että Keskustan valtuustoryhmä on järjestäytynyt 
uudelleen Kati Mannisen Keskustaan siirtymisen vuoksi. Valtuustoryhmän 
puheenjohtajana jatkaa Petri Koivisto, varapuheenjohtajana Tiina Hintikka 
ja sihteerinä Arja Ansamaa. Lisäksi Tiina Hintikka käytti henkilökohtaisen 
puheenvuoron. 
 
Kokouksessa jätetyt valtuustokysymykset:  
 
1. Oikotien turvallisuuden parantaminen/ Teemu Sanaksenaho  

  
 Oikotietä pitkin kulkee molempiin suuntiin tällä hetkellä paljon oppilaita ja 

tie on todella kapea ja vailla pyörätietä, tulevaisuudessa liikenne kasvaa 
tällä kyseisellä tiellä rajusti lähijunan tulon myötä. Kysynkin, paljonko 
maksaisi tehdä pyörätie Tupoksentien liittymästä Näpäntien ja Kotilehdon 
tien risteykseen asti? Tämänkin pyörätien pätkän saaminen 
tulevaisuudessa parantaisi Oikotien turvallisuutta huomattavasti. 

 
2. Vesilaitosinvestointiin liittyen/ Kristian Ruotsalainen, Teemu 

Sanaksenaho ja  Minna Rautio 
  
  Tätä Limingan mittakaavassa isoa investointia kohtaan on esitetty 

useampia kysymyksiä johtaville viranhaltijoille tai vesilaitoksen 
toimitusjohtajan suuntaan saamatta vastauksia. Kysymykset täytyy tehdä 
virallisen kanavan kautta, joten kysymme valtuustokysymyksenä seuraavat 
kysymykset selventämään tämän investoinnin taustoja:  

 
1. Millaisia koepumppauksia Rantakylän ja Foudilan lähteille on tehty? 

Milloin ja millaiset tulokset?  
2. Millaiset vaikutukset suuremmalla vedenotolla on lähiympäristöön?  
3. Minkä laatuista vetää näissä kahdessa lähteessä on uusimpien 

tutkimusten mukaan?  
4. Millaiset suoja-alueet on määritelty Rantakylään ja Foudilaan? Mitkä 

ovat suoja-alueiden sitovuudet?  
5. Vesilaitosinvestoinnin lainojen takaisinmaksusuunnitelmat? 

Vesilaitoksen ottaman lainan ja kunnan ottaman.  
 

Kokouksessa jätetyt valtuustoaloitteet: 
 
1. Asukkaiden osallistaminen limingan talvikunnossapidon 
laadunvalvontaan/ Kokoomuksen valtuustoryhmä 
 
2. Lisää avoimuutta maanhankintaan ja kiinteistökauppoihin Limingassa/ 
Minna Rautio, Jenni Kujala ja Kristian Ruotsalainen 
 

Päätös Valtuustokysymyksiin vastataan seurvaassa kunnanvaltuuston 
kokouksessa. 


